
MEMÒRIA DE L'INDEST PER ALS CURSOS 2021 I 2022 
 

 

1. PRESENTACIÓ DE L'INDEST 

 

L’Institut de Desenvolupament Social i Territorial (INDEST) va ser creat l’any 2015 i 

és un centre de recerca propi de la Universitat de Lleida. La seva missió és impulsar la 

recerca de les ciències socials i de les humanitats per analitzar el desenvolupament dels 

territoris i les societats que hi viuen. L’INDEST vol posar aquest coneixement al servei 

de les institucions públiques i privades per tal que aquestes puguin dur a terme una bona 

planificació i gestió cultural de la seva tasca. 

El 31 de juliol de 2020 va sortir escollit per sufragi universal dels membres 

investigadors adscrits a l’INDEST, el candidat Dr. Fidel Molina-Luque com a director 

de l’institut per un segon i darrer període de quatre anys. El sotsdirector (amb funcions 

també de secretari acadèmic) és el Dr. Josep Maria Cots Caimons. El Consell de 

Direcció està format per: 

● Fidel Molina-Luque 

● Josep Maria Cots Caimons 

● Natàlia Alonso Martínez 

● Antoni Blanc Altemir 

● Joaquim Company Climent 

● José Luís Gallizo Larraz 

● Joan Ganau Casas 

● Judit Janés Carulla 

● Núria Llevot Calvet 

● Joaquim Reverter Masià 

 

L’INDEST el formen 330 investigadors i investigadores de la Universitat de Lleida, 

agrupats en 25 grups de recerca. A banda dels grups de recerca, l’INDEST també inclou 

9 membres investigadors i investigadores a títol individual.  

 

Els grups de recerca a l’INDEST són els següents:  

● ACEM, Art i Cultura d’Època Moderna 

● AECTI, Avaluació Econòmica i Comercial de la Tecnologia i la Innovació 

● Economies alimentàries i dinàmiques de població a la Mediterrània occidental: 

grup d'arqueologia i història de les societats premodernes (ARQHISTEC) 

https://dgha.udl.cat/ca/personal/personal-docent/detall-professor/index.html?enc=Nzc5MjAzODQ=
https://dgha.udl.cat/ca/personal/personal-docent/detall-professor/index.html?enc=Nzc5MjAzODQ=


● Caracteritzant les Empreses Rendibles: Empresa Familiar i Empresa 

Emprenedora (CARENFA) 

● CLA, Cercle de Lingüística Aplicada 

● COMPETECS, Competències, Tecnologia i Societat en Educació 

● Dedal-Lit 

● DiCSLLi, Didàctica de les Ciències Socials, la Llengua i la Literatura  

● EDO-UdL, Equip de Desenvolupament Organitzacional-UdL 

● GESEC, Grup d’Estudis Societat, Salut, Educació i Cultura  

● GIAM INEFC Lleida, Grup d’Investigació en Acció Motriu 

● GIEDEM, Grup Interdisciplinar d’Estudis de Desenvolupament i 

Multiculturalitat 

● GISEAFE INEFC Lleida, Grup d’Investigació Social i Educativa de l’Activitat 

Física i l’Esport 

● Grup de Recerca en Neuropsicologia, metodologia, diferències individuals i 

processos lingüístics  

● Grup de Recerca Anàlisi Social i Educativa (Gr-ASE) 

● GRISIJ, Grup de Recerca Intervencions Socioeducatives amb Infància i la 

Joventut 

● GROP, Grup de Recerca en Orientació Psicopedagògica 

● LiE, Llengua i Educació  

● LIPOFRANCUMEPOE, Literatura popular francesa i cultura mediàtica 

enfront el fenomen poètic 

● MH, Moviment Humà 

● Grup de SoSocietat sostenible i dret: globalització, inclusió social i medi 

ambient (SOIUS) 

●  SoGel, Sociolingüística i Geolingüística 

● Territori i societat 

● TRAMA, Grup de Recerca en transformacions en les mitjans audiovisuals i les 

seves implicacions en el desenvolupament polític, cultural i social 

● TURESCO, Grup de Recerca en Turisme, Economia Social i del Coneixement 

 

 

Els investigadors i les investigadores a títol individual que formen part de l’INDEST 

són: 

http://www.catedraef.udl.cat/grup-de-recerca-carenfa/
http://www.catedraef.udl.cat/grup-de-recerca-carenfa/
http://www.ub.edu/dhigecs/index.php?lang=ca
http://www.giml.udl.cat/
http://www.giml.udl.cat/
http://www.grase.udl.cat/
https://cadepep.wordpress.com/
https://cadepep.wordpress.com/
https://cadepep.wordpress.com/
https://cadepep.wordpress.com/


● Carles Enric Florensa Tomàs 

● Cristina Solé Castells 

● Francesc Xavier Terrado Pablo 

● Joan Busqueta Riu 

● Josep Antoni Clua Serena 

● Màrius Bernadó Tarragona 

● Paloma de Barrón Arniches 

● Rafael Manuel Mérida Jiménez 

● Roberto Fernández Díaz 

 

A més, INDEST compta amb l’Observatori de Política Agroalimentària (ETSEA) i les 

següents 10 CÀTEDRES: 

➢ Càtedra d'Educació i Patrimoni Immaterial dels Pirineus (CEPIP) 

➢ Càtedra de Desenvolupament d'Organitzacions i Territoris Saludables (Càtedra 

DOTS) 

➢ Càtedra d'Innovació Social 

➢ Càtedra Educació i Adolescència "Abel Martínez Oliva" 

➢ Càtedra d'Empresa Familiar de la Universitat de Lleida 

➢ Càtedra Obra Social "La Caixa" d'Estudis sobre Desigualtats Socials 

➢ Càtedra "Salut, Educació i Qualitat de Vida" Fundació ASISA - UdL 

➢ Càtedra Santander d'Emprenedoria Universitària 

➢ Càtedra de Turisme d'Interior i de Muntanya (Càtedra TIM) 

➢ Càtedra UNESCO de la UdL en Ciutats Intermèdies: Urbanització i 

Desenvolupament 

 

2. ACTIVITATS DE L'INDEST L'ANY 2021 

2.1. Aspectes generals:  

Finalització del contracte de la persona que feia el suport administratiu, el 31 de gener 

de 2021; no es va renovar.  

Concreció del Comitè Ètic de recerca de l’INDEST i la seva relació amb el comitè de 

la UdL, a través del Vicerectorat de Recerca i Transferència. 

Els investigadors i investigadores de la gran majoria dels projectes de recerca que 

havien rebut finançament a la convocatòria 2019 van demanar pròrroga fins el 30 de 

juny de 2022. 

http://www.udl.es/ca/serveis/oficina/Noticies/La-UdL-tindra-un-Observatori-de-Politica-Agroalimentaria-unic-a-lEstat/
http://www.cepip.udl.cat/ca/
http://www.catedradots.udl.cat/
http://www.catedradots.udl.cat/
http://www.innovaciosocial.udl.cat/
http://www.educacioiadolescencia.udl.cat/
http://www.catedraef.udl.cat/
http://www.catedradesigualtatssocials.udl.cat/
http://www.geosoc.udl.cat/ca/recerca/Grups-de-recerca-consolidats/GESEC/
http://www.catedraemprenedoria.udl.cat/
https://catedratim.wordpress.com/
http://www.ceut.udl.cat/
http://www.ceut.udl.cat/


2.2. Reunió informativa virtual amb la Directora Executiva del Campus Iberus 

 

Va tenir lloc el dilluns dia 15 de març, de 11'30h a 12'30h  per presentar la convocatòria 

de Grups d'Acció del Campus Iberus 

 

 

2.3. Proposta de curs per a doctorands  

 

Es va fer arribar la següent proposta de 20 hores de formació per a doctorands en 

ciències socials i humanitats a la directora de l'Escola de Doctorat. Malgrat l'interès 

mostrat, no hi ha hagut una resposta concreta, específica, de moment. 

 

Part de la proposta va consistir en contactar el professorat responsable dels diferents 

apartats 

MÒDUL 1: INTRODUCCIÓ A LA RECERCA EN CIÈNCIES SOCIALS I 

HUMANITATS  

1.     Aspectes textuals dels documents científics 

2.     El disseny de la recerca  

3.     La cerca bibliogràfica 

4.     La recollida de dades 

5.     L'anàlisi de dades  

 

MÒDUL 2: ASPECTES ADMINISTRATIUS I PRÀCTICS 

1.     Documents per al seguiment, RAPI, doctorat europeu, tesi per articles, etc. 

2.     Ajuts  

3.     Procés de la tesi: formats de tesi (monogràfic/articles), la relació entre director/a i 

doctorand/a, etc. 

4.     La gestió de la vida quotidiana de la persona investigadora: auto-organització, 

gestió del temps, planificació, gestió de lectures, etc. 

 

3. ACTIVITATS DE L'INDEST L'ANY 2022 

 

3.1. Jornada INDEST: Grups d'Acció i Recerca Internacional 

 

En aquesta Jornada hi van assistir grup de les diferents universitats del Campus Iberus 

 

 



 
 

 

3.2. Reunions del Consell de Direcció 

 

3.2.1. Acta de la reunió de 16 de febrer de 2022 

 

Acta Reunió Virtual de Consell de Direcció de l’Institut de Desenvolupament Social i 

Territorial (INDEST) 

Dimecres, 16 de febrer de 2022. 

Via Videoconferència (Blackboard Collaborate) del Campus Virtual UdL.  Hora: 11’30h 

inici. Acabament: 12’45h.  

Assisteixen: Fidel Molina-Luque, Josep Maria Cots Caimons, Ximo Company Climent, 

Joan Ganau Casas; Núria Llevot Calvet, Judit Janés Carulla, Natàlia Alonso. 

Excusen absència: José Luis Gallizo Larraz; Antoni Blanch;; Joaquim Reverter Masià. 

 

 

Punts de l’ordre del dia: 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior.  

2. Informacions del Director: Suport de Personal d’Administració i Serveis a l’INDEST, 

pressupost, Campus Iberus, el Comité d’Ética CERT, canvis en la convocatòria de 

projectes de recerca-transferència). 

3. Debat sobre jornada INDEST de novembre 2022.  

4. Torn obert de paraules.  

 

Informacions rellevants i acords: 

 



1. S’aprova l’acta per assentiment. 

2. El Director inicia la reunió informant sobre les qüestions relatives al funcionament 

de l’INDEST, explicant que l’Olga (Vicerectora de Recerca i Transferència) li ha 

indicat que la persona que donarà suport tècnic-administratiu a la secretaria de 

l’INDEST és el Sr. Quim Erta. 

En relació amb el pressupost, el director informa que des del Vicerectora i la Sra. Maite 

Calderó li han comentat que els romanents encara no han estat incorporats; pel que fa 

al traspàs a centres per l’any vinent encara no hi ha el pressupost tancat i encara no 

poden donar aquesta xifra. 

El director informa que tot el que fa referència al Campus Iberus en relació amb l’eix 

del Desenvolupament Social i Territorial està aturat des de fa pràcticament dos anys, 

tot just quan l’empresa facilitadora va anunciar que al setembre presentaria els resultats 

provisionals de l’estudi participatiu que havia estat realitzant. 

El Dr. Cots proposa que amb el suport del Campus Iberus, es podria proposar una 

Jornada d’Intercanvi dels 14 “Grups d’Acció Iberus” a l’àrea de Desenvolupament 

Social i Territorial. Així mateix, estaria bé convidar alguna experta en estratègia de 

recerca en aquest àmbit a nivell de la Unió Europea. S’acorda que es facin les gestions 

corresponents per tal d’organitzar aquesta jornada. 

El Director informa que s’ha constituït el CERT (Comitè d’Ètica de Recerca i 

Transferència) de la UdL, que ben bé no és un comitè de l’INDEST, però que s’ha 

propiciat i aprovat per la proposta i demanda directa de l’INDEST en relació amb les 

Ciències Socials i Humanitats. De fet tots/es els membres del CERT són de l’INDEST, 

excepte una persona d’Agrònoms, però d’un àmbit proper. 

 

El Director planteja la necessitat de convocar una altra reunió del Consell de Direcció 

per tal de parlar detingudament sobre la convocatòria de recerca-transferència, ja que 

és necessari clarificar millor els objectius de la convocatòria que, tot i que està 

acomplint les finalitats per les que es van plantejar, hi ha multitud de casuístiques sense 

determinar molt clarament. D’una banda, són projectes de recerca a l’ús, i es finança la 

recerca, publicacions, assistència a congressos, viatges, etc. I d’una altra s’exigeix que 

els investigadors es presentin a convocatòries competitives externes per tal d’obtenir 

finançament exterior (convocatòries competitives del MINECO i/o europees, 

internacionals, etc. O convenis i col·laboracions, etc.). 

 

El Dr. Cots planteja que s’hauria de tenir en compte els àmbits del Campus Iberus: 

Patrimoni i espais de frontera, Mobilitats, migració, multiculturalitat, desigualtat; 

Societats pacífiques i inclusives; Generacions i Educació; Sostenibilitat 

socioeconòmica. Així mateix, planteja que seria interessant demanar una partnership 

externa a la Universitat i demanar l’evidència de l’impacte. 

 

3. Debat sobre jornada INDEST de novembre 2022.  

Es valora positivament la realització de la Jornada INDEST a finals d’any 2022 per tal 

que es presentin els projectes i participació en convocatòries dels grups de recerca que 

han rebut els ajuts de l’Institut. També es valora la possibilitat de convidar a la Comissió 

Externa d’Avaluació de l’INDEST, així com la renovació i/o canvi dels seus membres. 

Tot això serà objecte de debat més en profunditat en posteriors reunions del Consell de 

Direcció de l’INDEST. 

Sense més assumptes que tractar, es finalitza la reunió i per tal que consti es signa l’acta 

d’aquesta reunió 



 

 
3.2.2. Acta de la reunió de 23 de març de 2022 

 

 

Acta Reunió Virtual de Consell de Direcció de l’Institut de Desenvolupament Social i 

Territorial (INDEST) 

Dimecres, 23 de març de 2022. 

Via Videoconferència (Blackboard Collaborate) del Campus Virtual UdL.  

Hora: 11’00h inici. Acabament: 12’35h.  

Assisteixen: Fidel Molina-Luque, Josep Maria Cots Caimons, Joan Ganau Casas, Núria 

Llevot Calvet, Judit Janés Carulla, Joaquim Reverter Masià, José Luis Gallizo Larraz, Quim 

Erta (PAS). 

Excusen absència: Ximo Company Climent, Antoni Blanch Altemir i Natàlia Alonso 

Martínez. 

 

 

Punts de l’ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior.  

2. Informacions del Director. 

3. Proposta i aprovació, si escau, de línies mestres i orientacions per a les noves 

convocatòries de recerca-transferència de l’INDEST. 

4. Debat sobre Jornada INDEST de novembre-desembre 2022.  

5. Torn obert de paraules.  

 

Informacions rellevants i Acords: 

1. S’aprova l’acta per assentiment. 

2. El Director inicia la reunió donant la benvinguda i l’agraiment al Sr. Joaquim Erta, 

PAS del Departament d’Història d’aquesta Universitat, que serà l’encarrega de sonar 

suport administratiu a l’INDEST. 

El Dr. Molina informa de la Jornada INDEST que tindrà lloc el proper 27 d’Abril i en 

la que es presentaran els 16 grups d’Acció Iberus en Desenvolupament Social i Territori. 

La jornada començarà a les 10:30h del matí. 

El director comunica que no és podran cobrir les despeses de desplaçament dels 

membres forans dels grups. També fa esment a que cal recordar als membres del grups 

la realització de la Jornada i la necessitat de que confirmin la seva assistència. 

El Dr. Cots proposa que tots els membres dels grups de la UdL haurien d’assistir a la 

Jornada, al temps que s’hauria d’incentivar l’assistència dels membres externs. 

Tanmateix opina que s’hauria de demanar al Campus Iberus que sufragués les despeses 

de la Jornada i que alhora ajudés al pressupost de l’INDEST. 

3. El director informa sobre les línies mestres i orientacions per a les noves 

convocatòries de recerca-transferència de l’INDEST. 

El Dr. Ganau considera que no es pot convocat abans del mes de Juny i que seria més 

raonable posposar-la al segon semestre, ja que es gaudiria de més marge per a la seva 

preparació. 

El director manifesta que, efectivament, es farà al segon semestre del 2022. Durant el 

mes de setembre sortiria la convocatòria i s’aprovaria durant el mes de novembre. 

També considerà que cal establir si l’esmentada convocatòria tindria caràcter anual o 

bianual. 



El Dr. Cots considera que, degut al baix pressupost de l’INDEST, seria més raonable 

aportar recursos a menys grups, doncs d’aquesta manera tindrien millors aportacions 

econòmiques.  

El director creu que la mida actual dels grups i les aportacions econòmiques rebudes 

estan molt equilibrades. L’objectiu dels ajuts es facilitar que els grups es presentin a 

convocatòries competitives externes i no cal aportar més recursos. 

El Dr. Cots recorda que al principi es volia arribar al màxim de gent possible i que, 

potser ara, cal ajudar a incrementar el nivell d’exigència. 

El Dr. Reverter considera que els ajuts incentiven a que els petits grups decideixin 

presentar-se a la convocatòria. També manifesta que molts grups tenen ajuts per a la 

difusió de la recerca que es realitza i que s’hauria de crear un premi per als grups que 

facin difusió de la seva recerca.  

El director manifesta que en funció dels recursos propis de l’INDEST es repartirà. 

Seguidament, el director llegeix un correu amb aportacions del Dr. Cots. 

El director manifesta que s’han de mantenir els ajuts establerts fins el moment i afegir 

un altre ajut per a la difusió, com aconsellava el Dr. Reverter, doncs cal donar visibilitat 

a la tasca realitzada per l’INDEST. També considera que s’ha de fer publicitat de 

l’aportació de l’Institut als grups. 

S’acorda que la convocatòria surti la primera quinzena de setembre i que es resolgui a 

finals del mes de novembre, donat que en aquell moment ja es coneixerà el pressupost 

del que es gaudirà. 

Tanmateix s’acorda establir un premi de divulgació i transferència, que impliqui la 

pertinència a l’INDEST dels grups premiats. Es considera que els grups han de 

potenciar la transferència i divulgació de la seva activitat, i que en aquestes hi aparegui 

clarament l’INDEST.  

4. Debat sobre Jornada INDEST de novembre-desembre 2022 

El director considera que en les jornades de novembre-desembre 2022 han de participar 

més grups dels que participaran en la propera Jornada d’Abril. Haurien de participar 8 

grups per Jornada. 

El Dr. Ganau opina que s’ha de realitzar, durant 2 matins, en 2 dies no consecutius, amb 

un interval de dues setmanes entre ells. En aquestes jornades han de participar grups 

amb coherència temàtica. 

El director considera que s’han de convidar els 3 membres de la Comissió d’Avaluació 

Externa i debatre sobre las necessitat d’una renovació d’aquest Comissió. 

El Dr. Cots manifesta que 3h per a 8 grups es un interval de temps prou ampli per 

realitzar la jornada, donat que 15 minuts és temps suficient per explicar la temàtica de 

cada grup. 

El Dr. Cots també considera que el relleu de la Comissió d’Avaluació Externa es pot 

realitzar en aquesta trobada i que d’aquesta manera es passi el relleu a les persones que 

han de substituir els anteriors membres. Per aquest motiu creu que s’han de pensar 

possibles noms per a la nova Comissió. 

El director considera que si l’INDEST no tingués els suficients recursos econòmics per 

realitzar les jornades, degut al tancament de l’exercici econòmic 2022, aquestes es 

podrien finançar amb un avançament de la partida corresponent de l’exercici 2023. 

5. Torn obert de paraules.  

El director considera que cal fer difusió de la Jornada del 27 d’abril a la llista de correu 

UdL-info. També cal informar al Servei de premsa de la UdL per tenir una major difusió. 

El Dr. Cots manifesta que en un període de 15 dies hem de saber qui assistirà a la 

Jornada i que la setmana que comença el dilluns 4 d’abril, s’ha de tornar a recordar la 



celebració de la Jornada a les llistes de distribució de la UdL i de l’INDEST. El 25 

d’abril s’ha de fer el darrer recordatori. 

Sense més assumptes que tractar, es finalitza la reunió i per tal que consti es signa 

l’acta d’aquesta reunió. 

 

3.2.3. Acta de la reunió de 13 de juny de 2022 

 

Acta Reunió Virtual de Consell de Direcció de l’Institut de Desenvolupament Social i 

Territorial (INDEST) 

Dimecres, 13 de juny de 2022. 

Via Videoconferència (Blackboard Collaborate) del Campus Virtual UdL.  

Hora: 10’30h inici. Acabament: 12’15h.  

Assisteixen: Fidel Molina-Luque, Josep Maria Cots Caimons, Joan Ganau Casas, 

Ximo Company Climent, Antoni Blanch Altemir, Judit Janés Carulla, Joaquim 

Reverter Masià, José Luis Gallizo Larraz, Quim Erta (PAS). 

Excusen absència: Natàlia Alonso Martínez i Núria Llevot Calvet 

 
Punts de l’ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

2. Pressupost de l’INDEST actual consolidat (per saber la despesa que podem fer en 

l’organització de les Jornades INDEST i en la nova convocatòria). 

3. Concreció de la convocatòria 2022 (normativa, dates d’enviament -publicació, 

setembre?-, presentació, octubre? i resolució, novembre-desembre?) Previsió de 

totes les etapes i el que es necessita (avaluadors externs, etc...) 

4. Dates concretes per la Jornada INDEST (13-14 (15) de desembre?). Concretar 

estructura, franges horàries (concretar grups que han de presentar, repassar 

convocatòries finalitzades i grups per presentar). Invitació membres del Consell 

Assessor d’Avaluació Externa (entrants i sortints) 

5. Renovació del Consell Assessor d’Avaluació Externa (proposta de noms/perfils 

pels tres nous membres) 

6. Participació com INDEST (suport Quim Erta) a la Nit Europea de la Recerca (30 

setembre?) 

7. Torn obert de paraules 

Informacions rellevants i acords: 

 

1. S’aprova l’acta per assentiment. 

2. El Director inicia la reunió informant que el pressupost de l’INDEST per al 2022 ha 

estat de 32.956,64€.  amb un romanent de 25.120,49€ per disposar durant el segon 

semestre. 

El Director manifesta la intenció de demanar un increment d’aquest pressupost per al 

proper exercici econòmic 2023. 

Per aquest motiu s’ha de parlar amb el Vicerectorat de Recerca i Transferència perquè 

la persona que fa el manteniment de la seva web, també ho faci amb la de l’INDEST. 

Si això no fos possible, potser caldria destinar una partida del pressupost de l’INDEST 

o que el cost l’assumeixi el Vicerectorat. També es podria convocar una col·laboració 

per la traducció a l’anglès de la pàgina web. 

El senyor Quim Erta informa que en aquest moment no sap si ell podrà seguir donant 

suport administratiu a l’INDEST a partir del darrer trimestre del 2022, donat que en 

aquell període de temps està previst que es porti a terme la nova distribució 



departamental de la UdL i desconeix quina serà la seva adscripció. Sigui quina sigui, 

es fa difícil pensar que podrà assumir les noves tasques d’un nou macrodepartament 

juntament amb les pròpies de l’INDEST. 

El Director manifesta que seria desitjable tenir una persona que es dediqués íntegrament 

a l’INDEST, encara que no descarta que algú pugui assumir conjuntament les tasques 

de l’INDEST amb la d’un altre lloc de treball, com succeeix actualment. Per mirar 

d'aclarir aquest tema, parlarà amb la Vicerectora de Recerca. 

3. El director informa sobre la Jornada INDEST que serà un dia entre el 21  i el 25 de 

novembre, i en la qual es presentarà la tasca duta a terme  pels grups que van rebre 

suport econòmic de l’Institut durant el 2019. Durant la jornada interna de l’INDEST, 

es presentarà el nou consell avaluador extern. El Director proposa el 23 de novembre. 

També cal decidir el pressupost de la Jornada INDEST del 2023, però aquest punt no 

es podrà saber fins no tenir el pressupost d’aquell exercici econòmic. 

Durant els mesos de febrer/març del 2023 està previst que surti la propera convocatòria 

de projectes de recerca finançats per l'INDEST. Cal anunciar les línies i aportacions de 

les propostes. 

El Sotsdirector proposa que la Jornada del novembre es faci en un sol matí, perquè 

només son 4 grups. 

El Dr. Ganau manifesta que li sembla bé que la nova  convocatòria es faci en els 

mateixos termes que es va fer la darrera. Diu que hi ha temps per revisar-la, si cal, i pot 

ser beneficiós plantejar-la bianualment, consolidant la diversitat de l’INDEST. 

Els membres del Comitè Avaluador Extern no reben una gratificació econòmica pel seu 

treball, però si que se’ls sufraga el viatge i l’estada. 

Les 3 persones que es proposen són: 

• Tomas König (Institute für Höhere Studien, Viena, Austria).  

• Maria Elena FAbregat 

• Borja Franco 

El Director i el Sotsdirector faran els contactes pertinents. 

El Dr. Companys pregunta quina és la funció d’aquestes persones. 

El Dr. Cots li respon que la seva tasca és assessorar i acompanyar. Es pot afegir que 

desenvolupen una treball de consultoria d’aspectes que es puguin necessitar. El CAE 

també hauria de revisar la convocatòria de projectes de recerca i conèixer a fons el 

funcionament.  

El Dr. Blanch manifesta que ha d’existir un equilibri d’àrees, i paritat entre experiència 

i joventut. 

El Dr. Cots manifesta que tots són sociòlegs amb una visió global de la recerca i de la 

ciència. 

El Dr. Ganau considera que amb el currículum de Tomas König es busca un perfil de 

fora i ens cal una visió de política científica, de com tirar endavant un institut de recerca. 

Deixem 15 dies per fer una prelació de totes les persones que arribin per fer els 

contactes abans de l’estiu. També seria necessari preparar una carta per agrair els 

serveis als membres actuals de la Comissió avaluadora externa. 

4. La nit dels Investigadors 

El Director informa que aquest esdeveniment tindrà lloc el proper 30 de setembre i que 

l'INDEST ha estat convocat a una reunió preparatòria d’informació.. Ell mateix anirà a 

les reunions i informarà del que s’hi decideixi.  

El Sotsdirector creu que ens podrien proposar dues activitats Una podria ser sobre 

pintura i un possible títol podria ser "Com es pot falsificar un Velázquez o un Goya". 



Una segona activitat podria ser sobre gènere i discriminació; un títol possible seria 

""Com ser racista o masclista i no adonar-se’n". 

Han de ser activitats que atreguin a la gent, perquè el nivell d’assistència sol ser baix.  

El Dr. Companys creu que el que no funciona és el format, i que seria millor centrar-se 

en una temàtica en cada jornada. L’oferta és massa plural per a un públic escàs. Aquí a 

Lleida costa que hi hagi molta assistència. A Barcelona aquest format funciona, però a 

Lleida no. 

El Dr. Cots manifesta que les escoles no s’assabenten perquè es fa massa aviat, amb 

l’inici del curs, ja que es fa al setembre.  

El director de l’INDEST traslladarà el que s'ha dit a la reunió que es farà i proposarà 

fer un format diferent. Per exemple, dues jornades, una d’enginyeria i una altra de 

humanitats. La data és durant el setembre per mantenir ajuts europeus. També es pot 

incloure en les Festes de Sant Miquel, però si cal es pot posposar fins al 15 d’octubre: 

una Jornada el 30 de setembre i una altra el 15 d’octubre. 

El Dr. Ganau manifesta que el 30 de setembre es divendres i Sant Miquel cau en dijous, 

la qual cosa redueix les possibilitat de tenir públic.  

6. Participació de l’INDEST en la Nit Europea de la Recerca. 

El Director manifesta que cal fer un recordatori per a la Nit Europea  de Recerca, però 

que cal esperar que els grups de l’INDEST facin propostes. 

7. Torn obert de paraules 

El Director manifesta que el Deganat de la Facultat d’Educació, Psicologia i Treball 

Social va expressar que els va agradar molt la Jornada "Grups d'acció i recerca 

internacional" que l'INDEST va organitzar el 27 l’abril en col·laboració amb Campus 

Iberus. però que no tenien informació. 

El Dr. Cots manifesta que els grups de recerca de la Facultat d’Educació estaven 

informats. 

El Director planteja incloure els deganats de les Facultats en la informació, per aquest 

motiu caldrà incloure’ls als infollistes de l’INDEST, els deganats de la Facultat de 

Lletres, Facultat d’Educació, Psicologia  i Treball Social i Facultat de Dret, Economia 

i Turisme i Facultat d’Infermeria i Fisioteràpia. 

El Dr. Ganau manifesta que a la convocatòria s’haurà de definir que volem convocar i 

per a qui. Si l’INDEST està promocionant una recerca bàsica i si la recerca que fem es 

sobre Lleida, no tindrem una difusió molt gran. 

Sense més assumptes a tractar, finalitza la reunió a les 12.45 i per tal que consti es 

signa l’acta d’aquesta reunió.  

 

 

3.3. Jornada anual de l'INDEST 

 

La Jornada es va celebrar el dia 1 de desembre de 2022 amb les següent parts:  

 

3.1. Presentació del nou comitè avaluador extern 

 

https://www.indestudl.udl.cat/ca/qui-som/comite-cientific-extern/ 

 

3.2. Presentacions dels projectes finançats a la darrera convocatòria (2019) 



 
Taula rodona amb els membres del Comitè Científic Extern entrant i sortint. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


